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Protokół Nr XLII/2022 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 12 grudnia 2022 r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 15.06. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live  

Ad 1.Otwarcia nadzwyczajnej sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

         Pani Maria Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję 

radnych, Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy i wszystkich obecnych na sali.  

 

Ad 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

          otwarcia obecnych jest 13 radnych w związku z tym rada jest władna do podejmowania 

uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi do przekazanego porządku obrad.  

Burmistrz poinformował, że dzisiejsza nadzwyczajna sesja wynika z tego, że po raz 

pierwszy przydarzył się pewien chochlik drukarski w uchwale w sprawie podatku od 

nieruchomości i stąd konieczność podjęcia na nowo uchwały. Pierwotnie radni otrzymali 

zmianę tej uchwały dotyczącą tylko wejścia w życie uchwały ale był dzisiaj telefon z 

Regionalnej Izby Obrachunkowej żeby podjąć tą uchwałę od nowa. Stawki takie same 

pozostają jak były tylko żeby była uchwała od nowa, w treści jest jak radni otrzymali projekt 

uchwały przed rozpoczęciem sesji.  

Wniósł o zmianę brzmienia punktu 4 porządku obrad żeby ten punkt miał brzmienie: Podjęcie 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wniósł drugi wniosek do porządku o wprowadzenie punktu 5 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022. Dzisiaj dotarła informacja, że przyznana 

została dotacja na zakup pompy dla strażaków i trzeba zabezpieczyć 1% z tej kwoty jako wkład 

własny. Radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie przed rozpoczęciem sesji. 

 Przewodnicząca poddała wniosek dotyczący zmiany brzmienia punktu 4, a mianowicie  

brzmienie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale w sprawie określenia  

wysokości stawek podatku od nieruchomości na brzmienie: Podjęcie uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych i  za 

było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Punkt 4 porządku obrad sesji został zmieniony o zgłoszony wniosek ponieważ uzyskał 

wymaganą liczbę głosów do zmiany porządku obrad. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zmiany porządku obrad sesji w punkcie 4 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live
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 Następnie przewodnicząca rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku 

obrad sesji punktu 5 jako kolejnego w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2022. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych i  za 

było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad sesji został uzupełniony o zgłoszony wniosek tj. wprowadzenie do porządku 

obrad punktu 5 jako kolejnego ponieważ uzyskał wymaganą liczbę głosów do zmiany porządku 

obrad. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zmiany porządku obrad sesji stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady zapytała czy są inne uwagi do porządku obrad. Więcej wniosków nie było 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie określenia  

          wysokości stawek podatku od nieruchomości. Poprosiła Burmistrza o informację w 

sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że po raz pierwszy zdarzył się taki błąd, że w paragrafie 

dotyczącym wejścia w życie w uchwalonej uchwale był 2022 rok. Była wątpliwość, bo jakby 

nie dotyczyło to 2022 roku ale ponieważ są to podatki i więc dobrze jest jak jest wszystko 

przejrzyste i stąd potrzeba żeby poprawić tą uchwałę poprzez ponowne jej uchwalenie. Stawki 

są dokładnie takie same jakie ostały uchwalone na ostatniej sesji. 

 Radny Stanisław Baran zapytał czy nie ma błędu w § 3, bo jest uchwała z 29 listopada 

2021 r. czy nie powinno być 2022 r. 

 Skarbnik Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że § 3 jest, że uchyla się uchwałę 

XLI/58/2022 z dnia 28 listopada 2022 r. i to jest ta błędna uchwała. W § 4 jest zapisane, że traci 

moc uchwała która była uchwalona w roku ubiegłym, która obowiązywała od 1 stycznia 2022r. 

i będzie obowiązywała do 31 grudnia tego roku. Z dniem 1 stycznia 2023 r. przestanie 

obowiązywać tamta uchwała a będzie obowiązywać ta nowa uchwała. 

Po dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości w związku z tym przewodnicząca rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych  

i  za było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XLII/69/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w   

           budżecie Gminy na rok 2022. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację 

na temat wprowadzanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że dzisiaj dotarła 

informacja, że gmina otrzymała dotację z Funduszu Sprawiedliwości w kwocie blisko 60 tys. 

zł i jest obowiązek zabezpieczenia kwoty 1% jako wkład własny i to daje kwotę 585 zł. Środki 

te są przeznaczone na zakup motopompy dla OSP i dlatego to powoduje żeby jak najszybciej 

podjąć uchwałę żeby można zrealizować to zadanie. 

Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał, dla której jednostki OSP będzie ta motopompa. 

Burmistrz poinformował, że motopompa będzie przeznaczona dla jednostki OSP w 

Pierzchnicy, natomiast ona generalnie będzie służyć do organizacji zawodów pożarniczych, bo 

w tym roku zawody się nie odbyły dlatego, że nie było tego typu motopompy. Do tej pory 

zawsze Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej zabezpieczała motopompę. W tym 

roku pompa im się zepsuła i stwierdzili, że nie będą naprawiać i gminy mają same takie 

motopompy kupić. Taka motopompa kosztuje około 60 tys. zł. Szukano dofinansowania i 

pozyskano takie dofinansowanie w 99% i gmina musi dołożyć 1%. Jest taka pompa znaleziona, 

jest jedna w województwie na składzie i trzeba szybko kupić. 

Po dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na rok 2022 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych  

i  za było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XLII/70/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział i 

zamknęła czterdziestą drugą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

Sesja zakończyła się o godzinie 15.20 . 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S. Kielesiński      

                                                                                   Przewodnicząca Rady  

                             (-) Maria Łopatowska 

 

 


